

## 芙蓉柯拉娜大酒店 派赠斋戒食品

(芙蓉 7 日讯) 芙蓉柯拉娜大酒店趁着斋戒月，花费 6000 令吉准备 4000 盒斋戒月羊、鸡肉粥，赠送给各友族。

该酒店是于日前在酒店进口处分派肉粥。

该酒店主厨拉萨说，酒店用了 5 天烹调羊肉和鸡肉粥，粥内有参杂豆类、花生、葡萄

干及香料。

该酒店也从 6 月 6 日至 7 月 5 日推出斋戒月自助晚餐，时间从晚上 7 时至 10 时，成人收费每人 75 令吉，儿童收费 38 令吉，乐龄人士 38 令吉 (60 岁以上者)。

预订桌席，可致电 06-766 7888 转 3222 / 3181。



芙蓉柯拉娜大酒店经理雅哲 (左二) 与职员分发美味的羊、鸡肉粥给民众品尝。

芙蓉办事处：2B, Tingkat 1, Jalan Temiang, 70200 Seremban, Negeri Sembilan. 电话：06-7627250/7621716/7647696 传真：06-7624191/7613155 马口办事处电话/

This Ramadan, Klana Resort Seremban is offering 4 thousand boxes of lamb and chicken porridge to all local people, for free at the resort main entrance. Let by Resort GM and head chef and the staffs. The chef said the preparation took 5 hours, the ingredients are lamb, chicken, groundnut, walnuts, raisin, and spices. The lamb & chicken porridge is delicious. The special Ramadan buffet are available 6-6-16 until 5-7-16, buffet star on 7 pm till 10pm, priced at rm75 for adults & rm38 for children and senior. [Booking tel 06-7667888 ext 3222/3181.](tel:06-7667888)